

Astana International Exchange Limited

Based on the requirements of the legislation of the Astana International Financial Centre and the Market Disclosure Rules of Astana International Exchange Limited, AIX FM Limited, acting on behalf of the following Special Purpose Company (the SPC):

- Qazaqstan Equity Passive SPC Limited (QZP) – ISIN KZX000000732,

hereby, notifies AIX and ETN Holders that due to the overall market circumstances the SPC is facing difficulties in buying / selling certain Shares that are listed and traded on the London Stock Exchange and the composition of the assets of the SPC is not in full compliance with the Index's weights.

The breakdown of the assets of the SPC as at April 04, 2022 is as follows:

	Issuer	Weight in the Index	Weights in assets of the SPC
1	Halyk Bank	15,00%	13,90%
2	Kaspi	15,00%	12,86%
3	NAC Kazatomprom	15,00%	14,42%
4	Polymetal	15,00%	5,20%
5	Kcell	10,58%	4,67%
6	Kazakhtelecom	8,83%	14,15%
7	KazTransOil	9,04%	10,73%
8	Central Asia Metal	9,01%	10,80%
9	Bank CenterCredit	2,54%	3,47%
10	Cash and cash equivalents	0,00%	10,00%
	Total	100,00%	100,00%

The SPC will continue putting efforts and take commercially reasonable attempts to buy or sell such Share to replicate the Index in full. Until that moment the SPC will publish its assets structure on a monthly basis.

Director,
AIX FM Limited

Zharas Mussabekov

На основании требований законодательства Международного финансового центра "Астана" и Правил раскрытия информации о рынке Astana International Exchange Limited, AIX FM Limited, действующая от имени следующей Компании Специального назначения (SPC):

- Qazaqstan Equity Passive SPC Limited (QZP) – ISIN KZX000000732,

настоящим уведомляет Фондовую биржу AIX и Владельцев ETN о том, что в связи с общими рыночными обстоятельствами SPC сталкивается с трудностями при покупке / продаже определенных Акций на внешних рынках, и стоимость Чистых активов SPC не полностью соответствует Индексу.

Ниже представлено распределение активов SPC по состоянию на 04 апреля 2022 года:

	Эмитент	Распределение активов в Индексе	Распределение активов SPC
1	АО "Народный сберегательный банк Казахстана"	15,00%	13,90%
2	АО "Kaspi.kz"	15,00%	12,86%
3	АО "НАК "Казатомпром"	15,00%	14,42%
4	Polymetal PLC	15,00%	5,20%
5	АО "Кселл"	10,58%	4,67%
6	АО "Казахтелеком"	8,83%	14,15%
7	АО "КазТрансОйл"	9,04%	10,73%
8	Central Asia Metals PLC	9,01%	10,80%
9	АО "Банк ЦентрКредит"	2,54%	3,47%
10	Денежные средства и их эквиваленты	0,00%	10,00%
	Итого	100,00%	100,00%

SPC продолжит прилагать усилия и предпримет коммерчески обоснованные попытки купить или продать такие Акции, чтобы полностью воспроизвести Индекс. До этого момента SPC будет публиковать структуру своих активов на ежемесячной основе.

Директор,
AIX FM Limited

Жарас Мусабеков